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Verslag Platform Masters-vergadering 27 november 2024 
Aanwezig: Ingrid van Dijk, Carla Ophorst, Tilly Jacobs, Peter de Leeuw, Dolf v.d. Voort, 
Sjoerd Hensing, Fennie van Osch 

1 Verslag 11 september 2024 
De organisatie voor het NK indoor meerkamp & masters 2025 loopt. 
Overleg met de organisatie van de Ben Saris meerkampen volgt. 
Dolf vraagt hoe het staat met het meerjarenplan van de Atletiekunie. Sjoerd zegt dat er aan 
wordt gewerkt; er zal aandacht worden besteed aan het betrekken van meer masters bij de 
atletiek. 
Aan het Platform wordt gevraagd om goede voorbeelden te zoeken bij verenigingen. 

2 Promotie overige masters-evenementen 
We krijgen regelmatig informatie over internationale masters wedstrijden; deze zullen via een 
link op de website van de Atletiekunie (Masters) worden geplaatst. 
Huub Stammes en Michiel Wienese (van Sportknowhow.nl) proberen de handen op elkaar te 
krijgen voor, bijvoorbeeld, de Masters Games.  
WMA en EMA ondersteunen de Masters Games niet: records worden niet erkend. 
De Atletiekunie is in gesprek met NOC*NSF over masters sport: dit is geen topsport, maar 
prestatieve sport. De Atletiekunie ondersteunt EK’s en WK’s voor masters. De Atletiekunie 
volgt EMA en WMA; de ingeschreven masters voor EK’s en WK’s worden door de Atletiek-
unie goedgekeurd. 
Op de website van Sportknowhow staat: “Bij bijna alle bonden moeten sporters zelf inschrij-
ven voor EK’s en WK’s. Alleen de Atletiekunie vaardigt een chef d’équipe af bij EK en WK 
Masters Atletiek.” 
 
3 Mastersbeker 2024 
Verschillende masters passeren de revue. Peter maakt een definitief voorstel. 
De beker zal worden uitgereikt tijdens het NK indoor meerkamp & masters 2025. 
 
4 Terugblik wedstrijden afgelopen periode 
NK halve marathon in Breda was heel goed georganiseerd. De organisatie pakt de feedback 
op: de TG’s in Venlo zullen goed worden geïnstrueerd. 
Het cross circuit is van start gegaan. De Warande cross (onderdeel regio circuit 013) is al-
leen voor licentiehouders. Als een atleet ingehaald wordt, wordt hij eruit gehaald. 
Sjoerd: het is geen recreatieloop. 
De Atletiekunie zoekt manieren om deelname te stimuleren; eventueel een dag-licentie? 
Carla: als je breedtesport wilt vergroten, moet je denken aan overkoepelende prijzen; maak 
het aantrekkelijk. De cross moet gaan leven. 

5 Komende wedstrijden in 2025 
WK indoor masters in Gainesville (Florida). Ingrid gaat mee als ploegleider. 
EK outdoor masters Madeira; zorgen over het al dan niet doorgaan. Inmiddels is duidelijk dat 
dit EK gewoon doorgaat (9 - 16 oktober 2025). Het EK indoor masters 2026 zal weer in To-
run (Polen) zijn. 
Aan PEC Zwolle is gevraagd om een ‘1 mijl’ wedstrijd in het programma van PEC 1910 in-
door (25 januari) op te nemen, om Cees Stolwijk de gelegenheid te geven om het wereldre-
cord M75 te verbeteren. Is gelukt: WR: 5.33,56. 

6. Rondvraag 
Is de Atletiekunie ‘in’ voor de organisatie van het EK indoor in 2026? Sjoerd: is te kort dag. 
Eventueel het WK indoor 2027? 
Carla vraagt waarom slechts de NRs van de 10km, halve marathon en marathon worden 
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bijgehouden. Niet net als voorheen de 15km, 20km, 25km en 30km op de weg; dit wordt na-
melijk wel bij de baan gedaan. Sjoerd; Alles gaat volgens de richtlijnen van WMA en EMA.  

Opm.  
recent heeft EMA nogmaals benoemd dat de WMA geen wereld en Europese records op de 
10k en halve marathon gaat erkennen.  Alle andere categorieën worden door beide instan-
ties niet bijgehouden. 
 
Volgende vergadering: woensdag 9 april 2025 om 19.30 uur Nieuwegein. 

 

 


